
Referat  
Generalforsamling Kildegårdsparken II onsdag d. 09.04.2025   

Valg af dirigent og referent 
Dirigent: Maria Olsson (nr. 122) 
Referent: Yasmin Stærmose (nr. 88) 

Årsberetning 
Årsberetning ved formanden Morten Klaville (nr. 140), der takker for et godt år. Der bydes vel-
kommen til de nye beboere i foreningen (nr. 98 og nr.134). 

Årsrapport 2024 

Regnskab 2024 
Gennemgang af årsregnskabet ved kasserer Rikke Jørgensen (nr. 136). 

2024 har været et stille år, hvor der ikke har været nogle store reparationer eller nyanskaffelser i 
foreningen. 

Bemærk, at omkostningerne for fælleshuset er højere for 2024, da der er nogle ældre regninger 
for 2023, der er blevet bogført under 2024. 

Ejendomsskatten for 2024 er en del lavere end tidligere grundet Skattestyrelsens nye vurderin-
ger. Vurderingen er også gældende for 2025. 

Budget 2025 
Andelsværdien bliver fremover indeksreguleret. Denne beslutning kan ændres for år til år. 

Godkendelse af Årsrapporten 2024 
Godkendt uden indvendinger. 

Valg af kasserer 
Rikke Jørgensen (nr. 136) søger genvalg. Rikke er valgt enstemmigt. 

Valg af bestyrelsesmedlem 
Rasmus Eriksen (nr. 90) søger genvalg. Rasmus er valgt enstemmigt. 

Valg af suppleanter 
Mathias Simonsen (nr. 92), Natascha Jagd (Nr. 112) og Solveig Bjerg (nr. 142) stiller op som sup-
pleanter. Mathias og Natascha blev valgt. 

Forslag 

Forslag 1 
Birthe Dannesbo (nr. 110) stiller forslag om et honorar på 3950 kr. pr. bestyrelsesmedlem for 
deres arbejde i bestyrelsen. Forslaget er gældende for bestyrelsesmedlemmer (ikke 



suppteanter). lføtge ABF hedder det en bestyretsesgodtgøretse, og betøbet er på 4500 kr. pr. be-
styretsesmedtem, og Birthe anbefater, at vi føtger ABFs anbefatinger.

Forstaget er btevet vedtaget, og vi føtger ABFs retningstinjer vedr. betøbsstørretsen.

Forslag 2
Bestyretsen anbefater, at vi foretager vedtægtsændringer i overensstemmetse med ABFs stan-
dardvedtægter. Ændringerne giver bestyretsen nye værktøjer for at hotde opsyn ved større reno-
veringer (inde og ydre forandringer af andetsbotigen).

Forstaget er btevet vedtaget.

Eventuelt
Asfalt
Per Gøse (nr. 108) har bemærket, at der er revner i foreningens asfatt. Det viI være en god ide, at
det kommer med i foreningens vedl.igehotdetsesptan.

Trafikbump
Punktet om etabtering af trafikbump, som var oppe og vende på det fættes beboetsesmøde skat
indtænkes i foreningens vedtigehotdes ptan, hvis det btiver vedtaget på en senere generalfor-
sam[ing.

Legeplads
ForespørgseL på besøg fra tegeptadskonsutent (evt. vedtigehotdetse etter etabtering af ny tege-
ptads). Mathias Simonsen (nr. 92) refererer fra mødet af, hvor konsu[enten påpegede nogte kriti-
ske punkter, som kunne repareres for ca. 40.000 kr. (og hotde i 5-10 å0. Der indkatdes tit en fæt-
les generatforsamling, hvor det skat bestuttes om der skat repareres etter etabteres en ny tege-
ptads. Per Gøse (nr. 108) gør bestyretsen opmærksom på, at der skat søges en ny byggetitta-
detse, hvis vivætger at udskifte tegeptadsen.

/ -r-r, t/1.-,('z
Eriksen, bestyretsesmed [em

, Bestyretsesmedtem




